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(1) lessons

learned

VWS: terugkoppeling
door defensie van de

geleerde lessen

VWS geeft aan dat defensie

in de VVT ondersteuning
verleend heeft tijdens de

tweede golf. Bij de

voorbereiding daarvan

speelde het expertiseteam
van GGD GHOR een

belangrijke rol. We hebben

aan hen gevraagd om toe te

lichten wat hen is opgevallen.

5.1.2¢ is aanwezig
namens defensie. Hij licht toe

dat er zeven lessen zijn

geleerd. Zie de bijlage voor

de lessen.

Verenso vraagt om de

cohortopzet te ontvangen.

VWS verspreidt dit.

ZorgthuisNL vraagt of de

opmerking over de noodzaak

tot uniforme werkwijze in het

algemeen geldt of alleen in

een crisis. Defensie geeft aan

dat de crisis zorgde voor

extra urgentie omdat er een

cohort werd ingericht.

Defensie gaf aan dat mensen

elkaar niet altijd aanspreken

op zaken die mis gaan, vooral

binnen zelfsturende teams.

ActiZ vraagt een nadere

toelichting op de

constatering dat aansturing

VWS verspreidt
de cohortopzet
van defensie.



1267768

ontbreekt. Defensie geeft aan

dat personeel elkaar niet

aansprak op zaken die anders

konden. Dat was niet

gebruikelijk. Zo werden kleine

foutjes niet gecorrigeerd
door collega’s.
Defensie gaf aan dat er veel

angst was onder personeel
als er eenmaal een

besmetting was.

Verenso geeft aan dat een

zelf organiserend team alleen

functioneert als mensen

elkaar aan durven te spreken,
maar in de zorg gebeurt dat

niet veel.

VGN geeft aan dat de

infectiepreventie als hoogste

prioriteit ook in de

gehandicaptenzorg een

leerpunt is.

V&VN vindt infectiepreventie
van groot belang en V&VN

zou ook graag nogmaals de

lessen gepresenteerd zien

voor de achterban.

Defensie zegt toe om het

verhaal nogmaals te houden

voor een breder publiek.

VWS vraagt of het gebrek aan

discipline en het gebrek aan

elkaar aanspreken de

belangrijkste rol speelde bij
de infectiepreventie, of dat

het ook ging om kennis en

bewustzijn. Defensie noemt

dat het om beide gaat.
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(2) algemeen
beeld

VWS: We bespreken
met elkaar ons beeld

van de situatie rond

COVID 19 in de

langdurige zorg en

het OMT advies.

ActiZ: OMT advies +

kabinetsbesluit

ZorgthuisNL zegt dat er

vragen leven over waarom er

voorbereid moet worden op

code zwart, terwijl het goed

gaat met de cijfers.

ActiZ zegt dat vorige week

voor de zoveelste keer de

inhoud van het OMT advies

gelekt is. Dat leidt tot veel

gedoe in de sector. ActiZ

verwacht dat het kabinet/
VWS zorgt dat dit niet kan

gebeuren.

VWS zegt dat er allerlei

maatregelen worden

genomen om lekken tegen te

gaan. VWS vindt het zeer

ongelukkig dat het advies

gelekt is.

Verenso zegt dat er pas een

week na het OMT advies

gelekt is. Het lekken lijkt dus

niet te gebeuren door OMT

leden. Verenso zegt dat het

vervelend is dat OMT leden

hun mond moeten houden

terwijl ondertussen

journalisten gebriefd worden.

VGN zegt dat er in de

Kamerbrief van gisteren
scenario’s staan en vraagt

wat het belang en de waarde

ervan is. VWS gaat dit na en

komt erop terug.

VGN zegt dat

erinde

Kamerbrief van

gisteren
scenario’s

staan en vraagt

wat het belang
en de waarde

ervan is. VWS

gaat dit na en

komt erop

terug.

(3)

versoepeling

maatregelen

VWS:

vervolgmaatregelen

versoepelingen

(vervolg op OMT

VWS geeft naar aanleiding
van de discussie van vorige
week aan dat het RIVM

gemeld heeft dat er alleen

Allen sturen

voorstellen

voor

maatregelen



advies) OMT leden in de OMT

werkgroep over dit

onderwerp plaats kunnen

nemen. VWS suggereert dat

V&VN punten mee kan geven

aan Verenso en de NVAVG.

Bovendien zegt VWS dat we

als sector ook zaken kunnen

bespreken die we

gezamenlijk aan de

werkgroep mee kunnen

geven. VWS vraagt of er

punten zijn waarvan we het

voor de hand vinden liggen
dat de werkgroep er als eerst

naar kijkt. Bijvoorbeeld PBM

gebruik door bezoekers,

afstandsmaatregelen, etc.

NVAVG zegt dat sommige
zaken door de

beroepsgroepen zullen

worden besloten omdat het

werkafspraken betreft die

onderling gemaakt zijn.

NVAVG zegt dat het helpt als

we weten welke maatregelen
voor de sector van groot

belang zijn. Sommige

maatregelen zijn van een

groter belang voor onze

sector dan voor de

maatschappij.

ZorgthuisNL noemt de

vervoersaanpassingen bij

dagbesteding. ZorgthuisNL
stelt voor om dit na te vragen

bij de achterban en erop

terug te komen.

V&VN vraagt waarom er een

om af te

schalen naar

VWS voor

volgende week.
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werkgroep tussen zit, terwijl
er een OMT is en veldpartijen
elkaar weten te vinden.

NVAVG licht toe de

werkgroep onderdeel is van

het OMT. V&VN vindt het

jammer dat er alleen dokters

en virologen in de werkgroep
zitten.

V&VN zegt dat het OMT niet

voor alle afschalingen aan zet

moet zijn, omdat sommige
zaken gewoon door het veld

besloten kunnen worden.

Verenso sluit zich hierbij aan.

Het OMT zou zich volgens
Verenso vooral moeten

richten op het

overkoepelende. NVAVG zegt

dat er ook zaken politiek van

aard zijn en dat die ook niet

door het OMT behandeld

moeten worden.

Afgesproken wordt dat

iedereen die dat wil

voorstellen voor maatregelen
om af te schalen naar VWS

stuurt voor het koepeloverleg
van volgende week.

(4)

griepvaccinatie

VWS: inkoop

griepvaccinaties

VWS zegt het afgelopen jaar

geadviseerd te hebben om

extra griepvaccins in te

kopen. Dit advies geldt ook

voor komend griepseizoen.
Studies laten zien dat

wanneer de COVID

maatregelen verder

versoepeld zullen worden het

griepseizoen harder zou

kunnen toeslaan. Omdat de

vraag daarom hoger kan zijn,
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adviseren we weer om tijdig

(extra) in te kopen.

ActiZ vraagt of er al enig idee

is of COVID vaccinaties

jaarlijks gedaan gaan worden

en of dat een combinatie met

het griepvaccin wordt. VWS

zegt dat dit nog niet zo is.

(5) financién ActiZ: voortgang

financiéle regelingen
en nacalculatie

ActiZ geeft aan dat de

nacalculatie van de wlz te

ingewikkeld is.

Wat betreft de voortgang van

de regelingen ZVW 2021 zal

ActiZ wellicht moeten gaan

escaleren richting VWS. Maar

partijen hopen er volgende
week een beslissing over te

nemen.

Wat betreft de afwikkeling
van de ZVW in 2020 wordt er

weinig gehoor gevonden bij
ZN voor de organisaties die

onder de 10 miljoen ZVW

omzet hebben. ActiZ geeft
aan dat ook daar mogelijk

geéscaleerd moet worden.

ZorgthuisNL zegt dat partijen
met een ZVW omzet onder

de 10 miljoen nog geen derde

gedekt krijgen van de kosten

die ze gemaakt hebben.

ZorgthuisNL sluit niet uit dat

het de publiciteit gaat

opzoeken.

VWS zegt dat dit samen met

partijen uitgezocht wordt en

dat er hopelijk zo snel

mogelijk duidelijkheid komt.
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(6) Rondvraag ActiZ: webinar

VWS:

beschikbaarheid

naalden

ActiZ: onderzoek

vaccinaties

Verenso: vaccinaties

VWS:

vaccinatiebereidheid

ActiZ had het voornemen om

vrijdag een webinar te

organiseren over de

tegenstelling tussen de

voorbereiding op een derde

golf en de dalende cijfers.
Maar de webinar wordt

vooruit geschoven in de tijd.

VWS zegt dat zich in

bepaalde sectoren een tekort

aan naalden voordoet. Doet

dit knelpunt zich ook voor in

onze sector? ActiZ zegt dat

sommige leden minder

naalden krijgen dan ze

besteld hebben. Ze hebben er

genoeg, maar het advies van

de producenten is om zuinig
te doen met oefennaalden.

ActiZ vraagt of er een

overzicht is van de

onderzoeken die gedaan
worden naar vaccinaties.

Verenso sluit zich daarbij aan.

VWS komt terug op het

overzicht van onderzoeken.

Verenso zegt dat het advies

van de Gezondheidsraad

doorgrond moet worden op

het feit of dit wel een goed
besluit is voor de achterban

van Verenso. VWS vraagt om

dit punt in het BO over

vaccinaties op te brengen. Als

het eerder moet kan het per

mail.

VWS vraagt of één van de

aanwezige partijen bezig is

om een enquéte of een

VWS komt

terug op het

overzicht van

onderzoeken

naar

vaccinaties.
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zorgmedewerkers uitvraag te doen over de

vaccinatiebereidheid onder

zorgpersoneel. Dat is niet het

geval.

Voorraadagenda

Nieuwe actiepunten na dit overleg
eo VWS verspreidt de cohortopzet van defensie.

eo VGN zegt dat er in de Kamerbrief van gisteren scenario’s staan en vraagt

wat het belang en de waarde ervan is. VWS gaat dit na en komt erop

terug.

e Allen sturen voorstellen voor maatregelen om af te schalen naar VWS

voor volgende week.

eo VWS komt terug op het overzicht van onderzoeken naar vaccinaties.

Actuele actiepunten
eo VWS stuurt de gegevens over waar in de zorg nieuwe zorgmedewerkers

met een (verlopen) BIG registratie vooral terecht komen.

Status: niet afgerond.
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